
 

 

Referat af GENERALFORSAMLING i Natur- og Kulturcaféen. 

13. Maj 2024 kl. 19. 00 i Naturcafeen. 

DAGSORDEN: 

1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslår Michael Hermansen og han blev valgt.  
Han konstaterede, at generalforsamlingen ikke er indkaldt i tide, men 2 dage for sent. 
De fremmødte havde ingen indsigelser til dette – dermed er generalforsamlingen gyldig og 
beslutningsdygtig.  

2. Formandens beretning 
Formanden fremlagde sin beretning, der blev godkendt.  

3. Regnskabsaflæggelse 
Kasseren fremlagde og gennemgik regnskabet, som blev godkendt efter enkelte spørgsmål.  

4. Behandling af indkomne forslag *) 
Der er ikke indkommet forslag udenfor bestyrelsen.  
Bestyrelse foreslår en ændring/udvidelse af det personbegreb, der står i vedtægterne 
omkring medlemskab. Der ønskes en tilføjelse af et husstandsmedlemsskab (udover det 
personlige), som gælder for hele husstanden. 
Dirigenten vurderede, at generalforsamlingen kunne vedtage forslaget men anbefalede, at 
der til næste års generalforsamling, forberedes en vedtægtsændring. 
Generalforsamlingen besluttede herefter, at der indføres en mulighed for at have et 
husstandsmedlemsskab som et forsøg og at der herefter tages stilling til, om det skal 
indskrives i vedtægterne til næste års generalforsamling. Det vurderes, at det aktuelt er en 
tolkning af begrebet, men at det vil være hensigtsmæssigt, at det blev indskrevet i 
vedtægterne, hvis det skal være en permanent ordning.  
Dirigenten spurgte til, hvordan bestyrelsen havde tænkt sig at annoncere det nye tiltag. Dette 
blev drøftet. 

5. Fastsættelse af kontingent 
Det foreslås, at enkeltmandsmedlemsskabet fastholdes på 125 kr./år og at 
husstandsmedlemskabet skal koste 200 kr./år.  
Det blev godkendt af generalforsamlingen.  

6. Godkendelse af budget for det kommende år. 
Kasseren fremlagde budgettet, som blev godkendt.  
Ideen om at overdække terrassen med et fast tag, blev nævnt og mulighederne blev drøftet. 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
Louisa, Eva og Anette er på valg.  
Eva og Louisa genopstiller – Anette Lukassen genopstiller ikke.  
Bestyrelsen foreslår, Annette Lundby Wintlev-Jensen som nyt bestyrelsesmedlem. Eva og 



Louisa blev også valgt for en ny 2 årig periode. 
Valg til suppleanter – de nuværende 2 (Poul Erik og Ejvind) genopstiller. Muligheden for at 
have flere suppleanter end 2, blev drøftet. Poul Erik og Ejvind blev genvalgt. 

8. Valg af revisor 
Den nuværende revisor blev genvalgt. Generalforsamlingen foreslog, at der blev aftalt en fast 
pris, samt bedre noter til årsrapporten.  

9. Eventuel 
- Ros til julemarkedet og tilbud om hjælp til praktiske opgaver til det næste julemarked, 

samt til maling af caféen, fra Pia Bejlegaard.  
- Der blev orienteret om planer og økonomi ift. grillhytterne på havnen, fra Michael 

Hermansen.  
- Der blev orienteret om, at der er en ny hjemmeside på vej, efter nedlukningen af den 

forrige.  
- Planer omkring legepladsen blev der orienteret om.  
- Formanden takkede for fremmødet og opfordrede til at komme med ideer og forslag.  
- Dirigenten blev takket for indsatsen. 

 

*) Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen skal være bestyrelsen i hænde mindst 8 
dage før generalforsamlingen. 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 
 
 

 


